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Protokoll - Styrelsemöte
Västra Härjedalens Brukshundklubb

Måndag 2024-12-10
Stugvärden, Vallarvägen 4, Funäsdalen

Närvarande:     Agneta Kojan Wedin, Anna Pettersson, Caroline Näsvall, Catharina Bolmér,
Eva Eriksson, Gunilla Moen, Jolin Staffansson, Lena Låftman, Mona Röst.

1. Mötet öppnas

Ordförande hälsade välkommen.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av justerare

Mona Röst och Gunilla Moen valdes till protokolljusterare.

4. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkändes.

5. Återkoppling från föregående möte

Catharina rapporterade angående återbetalning av utbildningsavgift för de 2 instruktörer som ej

betalat tillbaka sin utbildning (i form av att hålla kurser för klubbens räkning). P.g.a. rådande om-

ständigheter beslutade styrelsen att förlänga ”återbetalningstiden” med 1 år, dvs. de har på sig t.o.m.

31/12-2025 att hålla avtalade kurser. Dessa 2 instruktörer kommer ges företräde för att kunna hålla

sina kurser inom utsatt tid.

Inomhuslokal Ljusnedal: Det har beslutats att klubben inte ansvarar för uthyrningen av lokalen.

Bokning av lokalen sker genom kontakt med Marie Wilhelmson, och man hyr med andra ord privat.

Klubbens kurser m.m. har företräde gällande uthyrningen. Caroline lägger ut kontaktinformation

m.m. på sociala medier. Catharina kontaktar bostadsrättsföreningens ordförande för att lämna klub-

bens faktureringsuppgifter.

Pysselkväll för barn och ungdomar den 26/11 där deltagarna fick göra egna hundleksaker och prata

hund genomfördes med 4 deltagare. Förhoppningsvis kan något liknande genomföras snart igen då vi

har hört efteråt att fler ungdomar var intresserade.

Adventspromenaden söndag 1/12 var mycket uppskattad. 20 ekipage deltog och vårat besök inne på

ålderdomshemmet Fjällsol blev väldigt omtyckt av både boende och personal. I överenskommelse med

personalen på Fjällsol kommer detta att bli en återkommande aktivitet (i mindre skala) då det hade

positiv inverkan på de boende. Kerstin Persson är klubbens kontaktperson.

6. Rapporter och planering

Ekonomi

Klubben har alltjämt en god och stabil ekonomi där medlemsantalet ligger på 189 st.

Hundholmen

Till våren ska det beslutas om det behöver grusas mer på parkeringen. Dock är även vägen ner mot

Hundholmen (och sjön) i stort behov av sladdning och grusning. Gunilla kontaktar Ljusnedals fiske-

vårdsförening (rätt namn?) för att se om det är något vi kan bekosta tillsammans.

Det beslutas att till våren starta upp en ordentlig undersökning om vilka möjligheter som finns för att

kunna bygga en permanent klubbstuga. Vad gäller då vi arrenderar marken?
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Finansieringsmöjligheter? Lossenfondenansökan?

Tyvärr mycket hundbajs i hundrastgården.  Caroline lägger ut på sociala medier och gör skyltar att

sätta på grindarna då det inte bara är otrevligt utan även en smittorisk.

Aktiviteter

Styrelsen beslutade att en midvinterpromenad ska hållas söndag 28/12 kl. 14:00. Utgår från Risnäset,

        med aktiviteter för vardagslydnad längs med promenaden.

Eva har varit i kontakt med Patric Ragnarson om att arrangera Kafé Hundsnack även kommande

       höst. Han är mycket positiv till detta och önskar förslag på datum för att kunna boka in detta.

Styrelsen önskar en lördag i oktober 2025 vilket Eva vidareförmedlar till Patric.

Eva har kontakt med en man som heter Per som bl.a. är utställningsdomare. Eva kontaktar honom för

        att se om han är intresserad av att besöka oss i maj för en föreläsning om utställning, att ställa sin

        hund. Förhoppningsvis kan det knytas ihop med ringträningar inför sommarens utställningar.

Catharina föreslår att det kan göras en gemensam resa till Røros i februari då draghunds VM på snö

genomförs.

Kurser

Draghundskurs (Grönt kort) som hölls 29/11 och 1/12 var tyvärr lite för inriktad på tävling och

passade därav inte flera utav deltagarna riktigt.

Det är okej för instruktörerna att vi erbjuder åhörarplatser under tävlingspsykologikursen 29-30/5.

Styrelsen ger Jolin uppdraget att hålla en valpkurs med start 14/1-25, kursen kommer att hållas i

inomhuslokalen i Ljusnedal. Jolin är även intresserad av att hålla rallylydnadsträningar under vintern,

vilket styrelsen också ger grönt ljus till.

Gunilla kommer att bjuda in till en instruktörsträff i januari för att planera kommande säsong.

Klubben bjuder deltagarna på enklare fika under träffen.

Tävling

Inget mer att rapportera, arbetsgruppen för Nose Work har nästa möte 11/12.

Hemsida & Sociala medier

Flertalet instruktörer och ansvariga har anslutit sig till klubbens sociala medier för att kunna

publicera nyheter, foton från kurser m.m.

Instagramkontot @vhbk.se är skapat och igång.

6.   Post och information

Inget att rapportera.

7.   Övriga frågor

Datum för årsmötet 2025 blir onsdag 12/2-2025 kl. 18:00 på Fröjdvallen, Bruksvallarna. Klubben

köper in smörgåstårta att bjuda deltagarna på från Forbonden.

8.   Nästa möte

Måndag 13/1-2025 kl. 18.00. Plats meddelas i kallelse.

9.   Mötet avslutas

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Caroline Näsvall
_____________________________________
Sekreterare, Caroline Näsvall
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Justeras:

Catharina Bolmér
_____________________________________
Ordförande, Catharina Bolmér

Mona Röst                 Gunilla Moen
_____________________________________                  _____________________________________
Justerare, Mona Röst Justerare, Gunilla Moen

Kvarstående punkter samt ansvarig person:

Stora apellplanen, Hundholmen. Jämna till samt så nytt gräs. Kontakta Komililla i vår. Ansvarig: Mona

Ev. grusa upp parkering Hundholmen. Stämma av i vår.

Inventera bruksredskap som finns, kolla över vad som behöver köpas in. Investeringsplan. Nya regler? Ingen

ansvarig tilldelad.

Kontakta ”bruksmänniskor” som kan vara intresserade att hålla prova på-brukskurser hos oss.

Ansvarig: samtliga.

Anslagstavla/grupp på Facebook för att underlätta för medlemmar att synas samt arrangera träningar m.m.

Ansvariga: Caroline och Catharina

Vändbar skylt Skotträning pågår till vägskylt och grind. Ansvarig: Caroline


